
    Protokół 

z posiedzenia Komisji Regulaminowej Rady Miejskiej w Barczewie 

    z dnia 17 maja 2016r.  

Obecni na posiedzeniu – zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie Herbu Barczewa. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Kolno w 

postaci przekazania agregatu ratownictwa drogowego. 

3. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej 

we wsi Wójtowo. 

4. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej 

we wsi Łęgajny. 

5. Projekt uchwały  w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli, niepublicznych szkół, innych niepublicznych 

form wychowania publicznego i placówek oświatowych prowadzonych 

przez podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego na terenie 

Gminy Barczewo, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobierania  i wykorzystania. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/330/06 Rady Miejskiej 

w Barczewie z dnia 25 sierpnia 2006r. w sprawie ustalenia wysokości 

środków na stypendia za wyniki w nauce lub za osiągnięcia sportowe, 

udzielanych przez szkoły prowadzone przez Gminę Barczewo, 

7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Barczewo na lata 

2015-2030- Aktualizacja. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia strategii ZIT. 

10.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  za 2015 rok. 

11.Projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2015 rok – głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

12.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Barczewo na lata 2016-2025. 

13.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2016 rok. 

14.Sprawy różne. 

 

Ad.1. Stanowisko Komisji: proponuje się wyrazić zgodę na użytkowe 

zastosowanie Herbu Barczewa na plakatach, banerach, zaproszeniach związanych 

z obchodami 650-lecia Nikielkowa,   jak najbardziej należy promować nasze 

wioski, opinia pozytywna. 



Ad.2. Pozytywnie zaopiniowano propozycje przekazania Gminie Kolno agregatu 

ratownictwa drogowego, będącego na wyposażeniu jednostki OSP Barczewo. 

Nasza jednostka OSP otrzymała dofinansowanie z Komendy Miejskiej Państwowej 

Straży Pożarnej w Olsztynie  w wysokości 50.000zł na zakup nowoczesnego 

zestawu ratownictwa drogowego celem wyposażenia samochodu SCANIA . 

 

Ad.3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej w Wójtowie(ul. Serdeczna).  

Ad.4.Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej w Łęgajnach (ul. Sadowa). 

Ad.5.Z uwagi na uchylenie części zapisów przez Regionalna Izbę Obrachunkową 

w Olsztynie w uchwale Rady z dnia  23 lutego 2016r. w sprawie dotacji dla 

niepublicznych szkół i przedszkoli, Dyrektor MZOiZ przedłożyła projekt uchwały 

uwzględniający uwagi RIO. Projekt zaopiniowano pozytywnie. 

Ad.6. Środki na stypendia za wyniki w nauce lub wyniki sportowe udzielane przez 

szkoły od 2006 roku nie były podwyższane, w związku z powyższym 

zaproponowano przyjęcie projektu uchwały gdzie zostały zwiększone środki 

finansowe na ten cel. Opinia Komisji pozytywna. 

Ad.7.Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Taryfa będzie 

obowiązywała przez okres jednego roku , począwszy od 1 lipca 2016r. do 

30.06.2017r. Należy przy tym wspomnieć, że naszej  Spółce grozi utrata 

płynności finansowej gdyż Gmina Olsztyn ustala podwyżki za odbiór ścieków 

(kolektor k-8) pół roku wcześniej. Obecnie zaproponowano stawkę 3,16zł netto 

za wodę( stawka nie ulega zmianie) oraz 7,30zł za ścieki ( wzrost o 0,30zł/m3). 

Jednocześnie przewodniczący Komisji  zwrócił uwagę  na problem z cenami za 

ścieki jakie dyktuje nam Olsztyn, na wspólnych posiedzeniach komisji Rady 

omówione zostaną problemy z komunikacją zbiorową i budową oczyszczalni 

ścieków. 

Ad.8. Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie założeń do planu  

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Barczewo 

na lata 2015-2030. 

Ad.9.Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie przyjęcia strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

Ad.10.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok zaopiniowano pozytywnie. 

Ad.11.Projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2015 rok – opinia pozytywna. 



Ad.12.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Barczewo na lata 2016-2025 zaopiniowano pozytywnie. 

Ad.13. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2016 rok zaopiniowano 

pozytywnie. 

Ad.14. W sprawach różnych omawiano sprawę dokonania zmian w porządku 

obrad sesji Rady Miejskiej . Porządek sesji Rady proponuje się podzielić na dwa 

bloki tj. w pierwszym bloku przedmiotem obrad będą uchwały prawa 

miejscowego, w drugim zaś sprawozdania, zapytania, interpelacje. Wniosek ten 

komisja zaopiniowała pozytywnie.  

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowała     Przewodniczący Komisji 

Ryszarda Buga      Andrzej Moszczyński 

 


